

## Declaration

- The information and particulars provided in respect of the registration of the Protection are accurate, true and complete and are given to the best of my knowledge and belief. I have not withheld any material information and accept that the registration of the Protection and this declaration shall form the basis of the agreement among FWD General Insurance Company Limited (“**FWD GI**”), HKT Financial Services (IA) Limited (“**HKTIA**”), and myself. I hereby acknowledge that failure to provide true, accurate and complete information in respect of the registration or inform HKTIA and/ or FWD GI of all material information with respect to the registration of the Protection may render HKTIA and/ or FWD GI unable to accept or process the registration or the Protection or the Protection shall become void.
- The Protection shall only take effect when the registration of the Protection has been completed.
- The registration of the Protection is completed in Hong Kong Special Administrative Region of the People’s Republic of China.
- I understand and acknowledge that, the Protection is underwritten by FWD GI and HKTIA shall not be liable for any loss, damage, claim or liability suffered by me or incurred arising out of or in connection with the application and/ or provision of the Protection.

## 此聲明

- 就保障所作之登記內所提供的資料及細節均是準確無誤、真實及為完整，並且是盡本人所知及所信而作答的。本人並沒有隱瞞任何重要資料及同意登記此保障之內容及此聲明將成為富衛保險有限公司（「富衛保險」）、HKT Financial Services (IA) Limited（「HKTIA」）及本人合約之根據。本人在此確認，如未能就登記提供真實、準確無誤及完整之資料或就此保障之登記通知 HKTIA 及/或富衛保險任何申請有關登記保障之重要資料，將可能導致 HKTIA 及/或富衛保險不能接受或處理登記申請或令此保障失效。
- 此保障只會在此保障之登記完成後生效。
- 此保障之登記是在中華人民共和國香港特別行政區內完成。
- 本人明白及確知此保障由富衛保險承保，HKTIA 不會承擔就有關此保障之申請及/或提供而導致或與之有關之事宜而引起本人蒙受的任何損失、損害、索償或責任。